
Schriftelijke vraag van dhr. Volksvertegenwoordiger Luk Van Biesen aan Minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid. 

 

Reservefonds van de Ziekenfondsen en uw antwoord op onze mondelinge vraag nr 9009. 

	  
In uw antwoord op onze vraag met betrekking tot de reservefondsen van de Ziekenfondsen, 
informeerde u ons dat een vermindering van de administratiekosten van de ziekenfondsen geen 
gevolgen heeft voor de speciale reservefondsen.  

Het totaal bedrag van het reservefonds dat beschikbaar is, betrefd boekjaar 2009 en bedroeg 
501.613.271,78 Euro. 

Vervolgens informeerde u ons ook dat “de middelen van de bonuscomponent van het speciaal 
reservefonds dienen volledig om de uitkering te betalen. Indien de verzekeringsinstellingen op een 
bepaald ogenblik over teveel liquiditeiten beschikken, zetten ze dat overschot bij het RIZIV opzij, om 
te vermijden dat ze een boete krijgen wegens teveel aan liquide middelen. Door deze stortingen 
moet het RIZIV minder middelen van het Globaal beheer van de sociale zekerheid vragen.” 

Mijn vraag aan de Minister: 

• Kunt u ons informeren waarom de cijfers voor boekjaar 2010 nog niet bekend zijn? 
• Wanneer beschikt een ziekenfonds over teveel liquide middelen? En is dit reeds voorgevallen 

in de afgelopen 5 jaar? Zo ja, hoevaak en over welke bedragen spreken we dan opgesplitst 
per jaar en per ziekenfonds?  

• Wat is de oorzaak van het teveel aan liquide middelen? En was deze oorzaak steeds dezelfde 
de afgelopen 5 jaar? 

• Kunt u ons ook informeren waarom het bonuscomponent dient om uitkeringen te betalen? 
• Wat houd de boete in, indien er teveel aan liquide middelen beschikbaar zijn? 

 

 

Luk Van Biesen 

Kamerlid – Open VLD 

	  


